
Referat avlsrådsmøte 26. mai 2020  
 
Sted: Pr telefon 
Klokkeslett: 19.30 
Deltagere: Arne, Jan Terje H, Birgit, Jan Terje B, Per, Iver, Andrine 
Forfall: Birgit 
 
Sak 34/20  Arbeidsform mellom styret og Avlsrådet – oppdatering fra møte 25. mai 
   Heidi har bedt om å fratre sin rolle i styret og avlsrådet. Iver tar over rollen. 

Fremover vil en representant fra Avlsrådet, fortrinnsvis leder, bli invitert til 
deler av Styrets styremøter. På samme måte vil Iver delta på deler av 
avlsrådsmøtene. Dette vil bidra til bedret kommunikasjonsflyt mellom styre 
og avlsråd. Avlsrådet vil også motta styrets utkast til agenda slik at vi kan 
melde inn saker til styret i god tid. 

 
Sak 35/20  Informasjon om RU 
  Iver og Arne informerte fra gårsdagens møt i RU. 
 
Sak 36/20  NKK – informasjon fra styret om NESKs ståsted i forhold til NKKs vanskelige   

økonomiske situasjon  
   Iver refererte fra styrets behandling av denne saken og informerte blant annet 

om at det arbeids tett med FKF. 
  
Sak 37/20  Nettsiden – hvilke undermenyer ønsker vi skal ligge under avl og oppdrett? 
 Andrine kontakter Dialecta og får dem til å supplere med blant annet en fane 

for NM-lag under avl og oppdrett. 
 

- Iver forlot møtet etter sak 37. 

 
Sak 38/20  Statistikk – bør vi publisere flere statistikker? F eks. avlsindeks for de mest 

brukte hannhundene. Andre innspill.  
 Avlsrådet har mottatt positive tilbakemeldinger på statistikken knyttet til 

viltfinnerevne som nylig ble lagt ut.  Avlsrådet vil fortløpende vurdere å 
utarbeide lignende materiell knyttet til rasen vår. 

 
Sak 35/20  Ras dokumentet 

Arbeidet med Ras dokumentet er igangsatt. En tekst til nettsiden der vi 
informerer om dette og ber om evt innspill fra medlemmene er sendt til 
webredaktør. 

 
Sak 35/20  Eventuelt 
  Det var ingen saker under eventuelt. 
 
 


